

## Bestyrelsesmøde

Torsdag d. 3/10 kl. 17.00 - ca. 19.00

På afd. Toubro

Fremmødte: Jacob, Ninna, Michael, Bjørn, Charlotte, Povl, Asta, Mie, Maria, Amanda

Afbud: Mads, Louise

Ordstyrer: Formandskabet

DAGSORDEN:	REFERAT:
<p>1. Godkendelse af referat fra sidste møde (Bilag)</p> <p>5 min.</p>	<p>Godkendt og underskrives næste gang.</p>
<p>2. Nyt fra elevrådet?</p> <p>5 min.</p>	<p><b>Søndre</b> Eleverne savner elkedler og mikroovne. Der er et ønske om at have adgang til at bruge mikroovn og elkedel. Det kunne være en mulighed at der blev lavet et sted hvor man kunne varme sin mad. Der er et ønske om at lave en egen "lille kantine" Udtryk for at internettet og el driller. Der er en sikring der ofte går på A-fløjen. Der er nedsat et underudvalg i forhold til hvordan man kan indrette og udnytte det gamle kantine område. En elev fra hver årgang + en lærergruppe + afd. Leder. Der er positiv stemning omkring madordning på afd. Søndre.</p> <p><b>Madordning</b> Der er generelt flere små opstartsproblemer i forhold til udlevering og opskrivning af navne. Det er nødvendigt at være i kontakt med udbyder, i forhold til at få udbedret disse udfordringer.</p> <p><b>UMR</b> På onsdag mødes UMR og snakker om trivselsundersøgelsen og udvælger emne til fælles trivselsdag på Søren Kanne-skolen. Der er fokus på det, på kommunalt plan.</p>
<p>5 Bestyrelsesdag lørdag d. 16. november</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Emne?</li> <li>- Drøftelse</li> </ul> <p>15 min.</p>	<p><b>De 3 emner der skal arbejdes med er:</b> Intro til TSFO og 0. årgang Ressourcehåndbog Deltagelse i forældremøder (fælles udgangspunkt)</p>
<p>6 Bestyrelsen</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Status på medlemmer</li> <li>- Deltagelse i bestyrelsesarbejdet</li> </ul> <p>30 min.</p>	<p>Der er én ledig plads fra "Spc. Afd. Søndre" Der er to ledige pladser fra "valgt på tværs af afdelingerne."</p> <p>Der skal indkaldes til at suppleringsvalg - så forældre har mulighed for at blive en del af</p>

	<p>bestyrelsen og de tomme pladser kan blive fulgt ud.</p> <p>Vi er ikke gode nok til af være gennemsigtige i bestyrelsens arbejde og sende informationerne ud. Bestyrelsen skal også være synlige på Facebook - et medlem (Mie) fra bestyrelsen får adgang til at dele information fra bestyrelsen og blive synlige i hverdagen.</p> <p>Det er vigtigt at forældre der er en del af bestyrelsen melder til/fra bestyrelsesmøder.</p> <p>Suppleringsvalg bliver onsdag d. 30 lokken 17:00. på afd. Søndre.</p>
<p>7 Forretningsordenen - Gennemgang og evt. justering af bestyrelsens forretningsorden (Bilag)</p> <p>20 min.</p>	<p>Ændringerne i forretningsordenen skrives direkte i dokumentet.</p> <p>Opmærksomhed på at vi skal leve op til det, der står beskrevet i forretningsordenen.</p>
<p>8 Trafik omkring afdelingerne - Gennemgang - Næste skridt?</p> <p>15 min.</p>	<p><b>Afd. Søndre</b> Bestyrelsen gennemgår et udkast på ny indretning af parkeringspladsen tilsendt fra kommunen.</p> <p>Opmærksomhed på om der er plads til en turistbus i kys og kør zonen. Svingene virker umiddelbart skarpe. Kunne man flytte cykelparkering - så der kunne være plads til en ekstra række parkering. Opmærksomhed på når man kommer på cykel på Åboulevarden og drejer ind på skolen mod højre. Det er et skarpt hjørne, og man skal meget ned i fart og det kan være usikkert.</p> <p>Godt med fodgængerovergang. Godt med gå og cykelsti der er adskilt fra bilerne.</p> <p><b>Afd. Vestre</b> Der er også et ønske om at kommer videre med planlægningen af trafikken omkring Vestre.</p> <p><b>Afd. Østre</b> Ønske om fodgængeroverfelt på Havnevejen ved afd. Østre. Politiet har indtil videre ikke sagt go for det. Der er udfordringer med at komme ordentligt på</p>

	<p>cykel fra gudekvarteret. Det er usikkerhed om hvordan man skal placerer sig. Bum på Havnevejen virker ikke 100%. Der er for mange store biler der kan kører over, i alt for høj fart.</p> <p><b>Afd. Toubro</b> Der er forældre der holder i busfeltet, hvilket skaber nogle uheldige udfordringer. Ellers opleves det at fungere ok.</p>
<p>9 Budgetopfølgning</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Status efter 9 mrd.</li> <li>- Effektiviseringsbidrag</li> </ul> <p>15 min.</p>	<p>Der er indhentet næsten 4,5 mio. kroner i indeværende skoleår. Der regnes med at hente 200.000-400.000 kroner inden skoleåret slutter. Der opleves at B&amp;U har fået åbnet øjnene for, hvordan økonomien hænger sammen, og hvordan man forsøger at få tingene til at hænge sammen. Der spares alle steder, hvor det er muligt. Der er udefrakommende ting man rent økonomisk ikke kan lave en plan for - og som kan udfordrer budgettet.</p> <p>Effektiviseringsbidrag ligger til 0,55% men bliver besluttet på tirsdag i forbindelse med budgetforhandlingerne.</p>
<p>10 Nyt fra skolen</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Forældre – fraværs modul</li> </ul> <p>10 min.</p>	<p>Der er et nyt modul i AULA, hvor forældre selv får mulighed for at melde sit barn syg. Der ville bliver sendt videoer ud til forældrene omkring hvordan det skal bruges.</p> <p><b>Emneuge</b> Der har været emneuge på hele Søren Kanne-skolen. De to emner var August Krogh og udsmykning af afdelingerne.</p> <p><b>Motionsdag</b> 0.-2. årgang er på egne matrikler 3.-6. årgang er på afd. Søndre og løber for Team Rynkeby. 7.-9. årgang er rundt omkring og afprøver forskellige aktiviteter.</p>
<p>11 Evt.</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>- Indsamling til legeplads – Toubro.</li> <li>- Forslag om at lave en samlet præsentation til forældremøder</li> <li>- Referarter fra bestyrelsesmøde</li> <li>- 2 voksenordninger på afd. Vestre</li> </ul>	<p><b>Indsamling til legeplads - Toubro</b> Der er besluttet før, at der gerne må samles penge ind fra lokale sponsorer. Og at det er vigtig med dialog med skolen, så skolen kan stå få eventuelle indkøb.</p> <p><b>Indsamling til egne legepladser</b></p>

5 min.

Man kan lave løb, hvor man samler ind til egne legepladser eller aktiviteter. Hvor forældre sponsorerer. Evt. til motionsløbet i 2025.

**Forslag om at lave en samlet præsentation til forældremøder**

Kunne man have noget man kunne vise til forældrene, så der blev vist det samme til alle.

**Referarter fra bestyrelsesmøde**

*Se punkt 7.*

**2 voksenordninger på afd. Vestre**

Der har været henvendelser, fra forældre i forhold til om en to voksenordning skulle være fjernet. Det er fortsat 2 voksenordning - men der er noget kommunikation der har været utydelig.

Husk afbud

Punkter til næste møde:

Kommende møder:

Lørdag d. 16. nov. kl. 9.00 – 13.00, afd. Østre.

Tirsdag d. 10. dec. kl. 17.00 – 19.00, afd. Søndre.

Onsdag d. 22. jan. kl. 17.00-19.00, afd. Vestre.

Onsdag d. 3. marts kl. 17.00-19.00, afd. Toubro.

Torsdag d. 3. april kl. 17.00-19.00, afd. Østre.

Mandag d. 12. maj kl. 17.00-19.00, afd. Søndre.

Tirsdag d. 10. juni kl. 17.00-19.00, afd. Vestre.